
Verslag Ledenvergadering d.d. 17 april 2024 

Aanwezig: Lucas Riethoven (voorzitter), Pascal van Es (secretaris), Alex van der Meer (penningmeester), Pim 
Sloos (Jeugdvoorzitter), Michael Lamers (bestuurslid Wedstrijdzaken), 19 leden (ingetekend) 

Afwezig met kennisgeving: Fred Beerenfenger, Piet Zondervan 

Opening 
De voorzitter heet alle leden welkom en vraagt voordat hij de vergadering officieel opent om een minuut 
stile in acht te nemen ter nagedachtenis aan Koos Veefkind, Piet Kruit en Dick Bakker die onlangs zijn 
overleden. 

Mededelingen 
De voorzitter deelt mee dat op 22 en 23 april het cameratoezicht op de Kikkerpolder zal worden hersteld. Op 
het clubhuis van UVS hingen voorheen al camera’s maar deze zijn al een tijd buiten werking en het systeem is 
verouderd. Dit systeem zal worden vervangen door 8 nieuwe moderne camera’s die het clubhuis en het 
gebouw waar Partou in gevestigd is rondom en in realtime 24/7 kunnen monitoren. Reden voor vervanging is 
de recente vernieling aan het dak van het gebouw waar Partou in is gevestigd en de melding van de 
wijkagent dat in en rond de Kikkerpolder en in en rondom het Leidsche Hout in toenemende mate overlast 
wordt ervaren. UVS had op basis van het oude camerasysteem al een protocol videobewaking dat al AVG 
proof is. 

De jeugdvoorzitter en tevens voorzitter bouwcommissie toont vervolgens de planning van de komende 
verbouwing van het kleedkamergebouw en de tee fases van oplevering. De eerste 6 kleedkamers zouden 
volgens planning in week 30 gereed moeten zijn. Fase 2 per week 35, maar er is een uitloop gepland tot week 
40. De start is nu definitief gepland op 1 juni 2024. De aannemer die de verbouwing gaat doen is aannemer
Ruud de Groot uit Lisse. Inschatting nu is dat er vooralsnog geen tijdelijke kleedkamervoorziening nodig is,
maar dat kan veranderen naar gelang een mogelijke uitloop van de werkzaamheden. De samenwerking over
de verbouwing met de gemeente verloopt uiterst positief en constructief.

Vaststelling verslag ALV d.d. 22 november 2023  
Het verslag wordt zonder wijzingen goedgekeurd door de vergadering. 

Financiële zaken 
De penningmeester stelt de leden op de hoogte van de huidige stand van zaken met betrekking tot de 
financiënt en deelt allereerst mee dat de financiële situatie van UVS er goed voorstaat. Ondanks forse 
inversteringen wegens achterstallig onderhoud in het clubgebouw (nieuw dak, LED verlicht, electronische 
sloten etc) is er nog steeds een zeer gezonde financiële basis. Over de balans per 30 juni 2023 en de winst- 
en verliesrekening over het boekjaar ’22- ’23 merkt de penningmeester allereerst op dat de overdracht van 
de voormalige boekhouder suboptimal was en eerst in december 2023 de eerste financiële stukken werden 
ontvangen. Maar deze stukken bleken onvoldoende duidelijk. Reden om over te stappen naar een ander 
kantoor (APEK) die de administratie voortvarend ter hand heeft genomen. De penningmeester geeft 



nogmaals aan dat ondanks de forse inversteringen er nog steeds sprake is van een meer dan voldoende 
vermogen. 

De penningmeester licht toe dat de jaarcijfers ‘22-‘23 een gelijk beeld geven aan die van vorig seizoen m.u.v. 
de contributies, die fors lager zijn. Per 30 juni 2023 betekent dit dat wij zo’n 56 leden zijn kwijtgeraakt. 
Inmiddels zien we eer een stijgende lijn in het aantal nieuwe leden. 

Baten 
De penningmeester geeft aan dat de contributies het betreffende seizoen lager dan voorgaand seizoen. 
Inmiddels is er weer groei ingezet. Naast de contributies ontvangt UVS bijdragen van  sponsoring en de 
verhuur van het jeugdhonk aan Partou en uiteraard de kantine. 

Lasten 
De lasten liggen in totaal €13.000 lager dan in vorig seizoen ‘21-‘22. Er is wederom een bedrag van €25.000 
toegevoegd aan de voorziening onderhoud i.v.m. de noodzakelijke vervanging van het dak en uitvoering 
geven aan de door de omgevingsdienst opgelegde energie besparende maatregelen zoals bewegingsmelders 
en de aanschaf van LED verlichting. 

Balans 
De staat van de balans is goed te noemen. UVS is in staat de schulden op korte termijn te voldoen, de 
solvabiliteit is goed. De huidige stand van de liquide middelen geeft een gestage groei aan. 
Duidelijk is dat onze liquide middelen iets lager zijn dan vorig jaar wat het gevolg is van o.a. de vervanging 
van het dak, het meerwerk van de bouw van het ballenhok onder de tribune, de door de omgevingsdienst 
opgedragen verbeteringen en de verfraaiingen aan ons complex, maar er is meer dan voldoende financiële 
armslag.

Verslag kascommissie 
Fred Sieval doet namens de kascommissie verslag over het boekjaar 2022-2023 en stelt de leden voor de 
rekening en verantwoording voor het jaar 2022-2023 goed te keuren en het bestuur décharge te verlenen 
voor het door haar gevoerde financiële beleid waarna de vergadering unaniem instemt met dit voorstel. Het 
verslag van de kascommissie wordt toegevoegd als bijlage bij dit verslag en wordt als herhaald en ingelast 
beschouwd. 

Afsluitend doet Fred Sieval nog een oproep aan de aanwezige leden om dit jaar een nieuwe kascommissie 
te aan te stellen. De meeste huidige leden van de kascommissie doen dit al lang en het wordt wellicht tijd 
voor een andere samenstelling. 



Vaststelling contributie 
De vergadering stemt in met een verhoding van de contributie met 3,8% en de contributie voor het volgende 
seizoen is als volgt: 

Senioren € 274 
G voetbal € 234 
Junioren (JO14-JO19) € 280 
Pupillen (JO7-JO13) € 256 
Ukken € 134 
Trainingslid € 111 
Niet-spelend lid €  84 

Er wordt wel door een aantal leden gevraagd op te passen dat onze contributiebedragen niet teveel uit de 
pas gaan lopen met omringende verenigingen om aantrekkelijk te blijven voor (nieuwe) leden. Het bestuur 
geeft aan de concurrentiepositie op dit vlak goed in de gaten te houden. 

Verkiezing jubilarissen 
De voorzitter huldigt de vier aanwezige jubilarissen. Iedere jubilaris wordt individueel toegesproken door de 
voorzitter en ontving uit handen van de bestuursleden een mooie bos bloemen en een speciaal geschenk ter 
nagedachtenis aan deze mooie gebeurtenis: 

25 jaar: René de Ruijsscher 

50 jaar: Cock Lafeber en Arie Lagendijk 

60 jaar: Frits van der Heiden 

Rondvraag 
Gevraagd wordt naar de beëindiging van de samenwerking met Leiden Amateur Voetbal (LAV) en of er 
inmiddels wordt gedacht aan mogelijke hernieuwde samenwerking. De voorzitter antwoordt hierop dat hier 
vooralsnog geen sprake van is. Aanleiding van het beëindigen van de samenwerking is een podcast waarin 
Remco Mentink en Hennie Kanbier onder andere spreken over de wedstrijd RCL-UVS van zaterdag 4 
november 2023 en dan met name over de wijze waarop er tijdens de wedstrijd op een bepaald moment zou 
zijn gevlagd door onze clubgrensrechter. De gedane uitspraken en beschuldigen heeft het bestuur als 
lasterlijk en smadelijk ervaren, zowel richting onze clubgrensrechter als het bestuur en de club UVS in zijn 
geheel en deze doen dermate afbreuk aan de integriteit van de huidige bestuursleden, club en genoemde 
grensrechter dat het bestuur een rectificatie heeft geëist. Deze is er na herhaaldelijk aandringen niet 
gekomen en op een latere uitnodiging van het bestuur aan Hennie Kanbier om hierover te spreken is door 
hem om hem moverende redenen geen gebruik gemaakt. De voorzitter geeft aan dat hij en de overige 
bestuursleden ten allen tijde eigen leden zullen beschermen. En zeker van een dienstverlener die nota bene 
€1100 per jaar vraagt mag je verwachten dat hij de betreffende club en haar leden niet in diskrediet brengt. 
Verzwarende omstandigheid hierbij is is dat de voorzitter en de secretaris eerder dat jaar al met Hennie 
hebben gesproken over de onvrede die bestond over de wijze van verslaglegging door LAV waarbij naar 



mening van het bestuur de verslaglegging meer lag op de destijds ontstane bestuurscrisis en interviews met 
vertrekkende spelers dan op promotie van de vereniging. 

De voorzitter deelt tenslotte mee dat het Hennie Kanbier altijd vrij staat de uitnodiging om in gesprek te gaan 
alsnog te accepteren. Die deur staat open maar initiatief vanuit het bestuur zal er vooralsnog niet komen. Die 
ligt bij LAV. 

Desgevraagd geeft de voorzitter aan dat bij de volgende betuursvergadering Kevin Krishan, thans aangesteld 
als Technisch Manager en tevens voorzitter van de Technische Commissie, zal deelnemen aan de 
vergadering. Hij was nu verhinderd vanwege verblijf in het buitenland. Enkele leden geven aan dat zij vinden 
dat Kevin deel uit zou moeten maken van het bestuur. De vraag is echter of dat mogelijk is nu Kevin voor zijn 
werkzaamheden een vergoeding ontvangt en ons huishoudelijk reglement dan voorschrijft dat dit dan niet 
zou kunnen. De voorzitter geeft aan dat de aanstelling echt nét rond is en dat de bestuurlijke positie van 
Kevin zal worden bekeken. Daarnaast wordt afgesproken dat werk zal worden gemaakt van een update van 
ons gedateerde reglement voor welke klus zich inmiddels enkele leden hebben aangeboden onder 
aanvoering van de secretaris. 

Sluiting 
De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 21:00 uur. 



Verslag kascommissie boekjaar 2022-2023
De kascommissie, bestaande uit: Fred Sieval, Joep Noordman, Hans van Eijgen en Kevin
Beerenfenger heeft de jaarrekening voor het seizoen 2022-2023 van de club beoordeeld.

Maandag 11 maart 2024 hebben Fred Sieval, Kevin Beerenfenger en Joep Noordman
(helaas was Hans van Eijgen afwezig wegens ziekte) met Alex van der Meer
(penningmeester) en Lucas Riethoven (voorzitter) een gesprek gevoerd over devoorgelegde cijfers. Niet alleen zijn de door de kascommissie gemaakte vragen en
opmerkingen n.a.v. het verslag besproken, maar ook is gesproken over de wijze van tot
standkoming van de voorgelegde cijfers.

In februari 2023 is het huidige bestuur als interim-bestuur aangetreden. De periode tot
die datum is door het afgetreden bestuur helaas niet afgesloten door middel van een
financiële overdracht. Met ingang van 1 januari 2023 was de administratie ondergebracht
bij een accountantskantoor welke ook de cijfers, aan de ALV worden
gepresenteerd, heeft opgesteld. Bij het bespreken van de cijfers hebben wij begrip
gekregen voor de wijze waarop de penningmeester zich inzicht in de administratie,
alsook in de voor hem nieuwe wijze van voeren van een financiële administratie, eigen
moest maken. Feitelijk is de nu gepresenteerde uitkomst een uitvloeisel van het
gevoerde financiële beleid voor het seizoen 2022-2023 door het oude bestuur.
Wij hebben gewezen op enkel kostenposten die voor ons niet duidelijk waren en
uiteindelijk met de penningmeester tot de conclusie gekomen dat hooguit de benaming
vragen oproept, maar dat het resultaat daardoor niet beinvloed wordt.

In de voorgaande jaren is steeds geconstateerd dat de administratie op een zeer correcte
en inzichtelijke wijze wordt verwerkt. Nu de administratie wordt bijgehouden door een
accountantskantoor/administratiekantoor is dat een duidelijk verhaal. Uit de bespreking
is gebleken dat de huidige penningmeester een andere zienswijze heeft over de
presentatie cq. verwerking van de cijfers dan wat in het oude beleid werd gepresenteerd.
Daar is natuurlijk niets mis mee en in de huidige tijd wellicht ook verstandig.

De kascommissie wil wel graag aandacht vragen voor het te volgen financiële beleid.
Voor het seizoen 2023-2024 is het beleid volledig toe te schrijven aan het huidige
bestuur en ook de administratie is nu volledig in handen van de penningmeester,
bijgestaan door het administratiekantoor. Op dit moment wordt het financile beleid
gevoerd op basis van liquiditeit. Die is, ten tijde van de bespreking, nog steeds ruim
voldoende, maar wij zouden toch graag zien dat er een begroting wordt opgesteld aan de
hand waarvan een strak financieel beleid kan worden uitgestippeld. Denk ondermeer 
de kosten van onderhoud van het clubhuis, renovatie van de kleedkamers en nog meer
van dergelijke kosten. Dit zeggen wij mede omdat er een terugloop van leden heeft
plaatsgevonden, waardoor de inkomsten uit contributies dalen, terwijl de kosten alleen
maar toenemen. Een tussentijdse korte financiële rapportage halverwege het seizoen
kan daarbij van nut zijn.

Tenslotte hebben wij nog gewezen op ons verslag van 22 februari 2023 waarin 
verzocht hebben om te komen tot een aanpassing van de tekenbevoegdheid voor de
bankrekeningen. Dit punt komt uit het verslag van de vorige ALV van 30 mei 2022.

De kascommissie stelt de ALV voor de rekening en verantwoording voor het jaar 2022-
2023 goed te keuren en het bestuur décharge te verlenen voor het door haar gevoerde
financiële beleid.

Leiden, 17 april 2024

ve 
Hans van Ligen Joep Noordian Fred Sieval Kevin Beerenfenger
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